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ترس علی پروین از تزریق واکسن کرونا
پیشکسوت فوتبال کشورمان در مورد زدن واکسن کرونا و ترسی که به آن غلبه کرد توضیحاتی داد.

به گزارش خبرنگاران گروه ورزش گزارش خبر،در مورد تزریق واکسن کرونا که چند روز قبل آن را زده، اظهار داشت: پیش از اینکه بخواهم واکسن بزنم به
دلیل شنیدن برخی اخبار می ترسیدم و نمی خواستم واکسن بزنم و درواقع دودل بودم.

وی افزود: اما وقتی به مرکز بهداشت لواسان مراجعه کردم متوجه شدم خیلی از اخبار درست نیست. اتفاقا افرادی که در این مرکز مشغول به فعالیت
بودند نهایت پروتکل های بهداشتی را رعایت می کردند و افراد مختلف که برای تزریق واکسن مراجعه کرده بودند با فاصله گذاری منتظر نوبتشان بودند.
پروین تصریح کرد: رئیس مرکز بهداشت لواسان وقتی من را دید از من خواست که موقع تزریق واکسن از من فیلم بگیرند تا تبلیغی برای افرادی باشد
که از زدن واکسن ترس دارند و من هم برای اینکه تبلیغ برای کار خوب بود استقبال کردم. واقعا جا دارد از زحمت کسانی که در راه سلامت مردم قدم
برمی دارند تشکر کنم. آنها واقعا زحمت می کشند و امیدوارم هر چه زودتر همه ایرانی ها بتوانند واکسن را تزریق کنند تا این بیماری لعنتی از کشورمان

محو شود.


